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Zápis schůze Předsednictva 
a Výkonného výboru 
 

Přítomni:  

Předsednictvo – 2 (Hornych, Hruška) 

Výbor – 6 (Hejl, Lacina, Lokvenc, Prokop, Stuchlík, Škop) 

Hosté – 0 

Stav financí 
Předseda tradičně na úvod seznámil skupinu se stavem financí HKO. 

Granty ČHS a brigáda 
Probrali jsme pochvalu naší brigády na Ostaši 2024 v příspěvku ČHS na Facebooku za dobře 

odvedenou práci a provedli brainstorming nad budoucími plány brigád. Na Ostaši vyvstává 

problém, jaký plnohodnotný cíl příští brigády stanovit. Většina stávajících věcí je opravena. 

Schody u Rybníka na Horním Ostaši nemá smysl opravovat, neboť údajně jen stahují turisty 

z oficiální turistické stezky (ač jsou za zábradlím), a bude lepší, když postupně zaniknou. Pro 

nové schody a žebříky není patřičné povolení. Tudíž to vypadá, že se brigáda na Ostaši tento 

rok konat nebude. 

Valná hromada Sokola 
Dne 21.2.2025 od 17:00 se bude konat valná hromada Sokola jehož jsme na počet členů 
největší částí. Programem hromady je i volba vedení Sokola. Je potřeba zajistit 8 našich 
členů, kteří by se za HKO této schůze účastnili a tvrdě prosazovali naše zájmy. 
Prozatím se přihlásilo 7 členů: 
T. Hornych, M. Hornychová, J. Lokvenc, T. Čada, P. Mareš, J. Škop, D. Hejl. 
(v případě chybějícího 8. člena tam může zaskočit M. Hruška, ale pouze na první hodinu) 

Místopředseda Sokolu 
Je také potřeba určit místopředsedu ve výboru Sokola. Náš předseda T. Hornych to bohužel 
dělat nemůže, neboť se mu to časově kryje s výcvikem horolezecké mládeže. Tento bod na 
této schůzi nedořešen. 
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Členská konference 2025 
Bylo stanoveno datum členské konference na 14.3.2025 s tradičním místem konání 
v restauraci Sokolovna. 

Plnění cílů stanovených na členské schůzi 2024 
Stručně byly zhodnoceny tyto body: 

  splněné body: 

• trička k 75. výročí lezení na policku 

• změna víkendové otevírací doby na stěně na 9:00 – 11:00 

  nesplněné body: 

• ostrá nóta pro CHKO 

• koupě výčepní zařízení 

• čestný člen HKO Bonati – potřeba jeho vyjádření, debata co obnáší za výhody a 
povinnosti čestné členství 

• plán úpravy lezecké stěny (viz další odstavec) 

Plán úpravy lezecké stěny 
Diskutovány možnosti pro úpravu lezecké stěny. Zamítnuto prodloužení malé stěny do 
stropu. Jako nejrozumnější varianta úprav se jeví přestavba velké stěny na modernější 
profily. Je potřeba vybrat a oslovit profesionální firmu, který by stav zhodnotila a nacenila 
případnou přestavbu. Bude se jednat o velkou finanční investici pro kterou bude potřeba 
oslovit případné sponzory či město Polici. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Polici nad Metují dne 9.2.2025           

zapsal: Martin Hruška 
 


